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Abstract (en)
A universal rolling stand with horizontal and vertical rolls adjustably mounted in two mutually parallel roll housings allows simple construction and
operation if the horizontal rolls (7, 8) are accommodated without chocks in bearings (13) arranged in the roll housings (3, 4), if the operator-side roll
stand (4) can be moved away with the bearings (13) from the other roll housing (3) in the direction of the rolling axis of the horizontal rolls (7, 8), and
if the vertical rolls (9), which are mounted in casings (29), are inserted into guide frames (23) firmly connected to the roll housings (3, 4). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Universal- Walzgerüst mit in zwei zueinander parallelen Walzenständern anstellbar gelagerten Horizontal- und Vertikalwalzen ermöglicht eine
einfache Bau- und Betriebsweise, wenn die Horizontalwalzen (7,8) einbaustücklos von in den Walzenständern (3,4) angeordneten Lagern (13)
aufgenommen sind, der von den Antriebselementen abgewandte, bedienungsseitige Walzenständer (4) mit den Lagern (13) in Walzachsrichtung der
Horizontalwalzen (7,8) von dem anderen Walzenständer (3) wegbewegbar ist und die in Kassetten (29) gelagerten Vertikalwalzen (9) in fest mit den
Walzenständern (3,4) verbundenen Führungsrahmen (23) eingeschoben sind. <IMAGE>
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